
Zdpisnica
z 13. pl6novan6ho verejndho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva v Matri5kove,

2021konaneho dia 30. septembra

: starostka obce - Ing. Marta Mdsz6rosov6
kontrol6rka Obce Matriskovo - Mgr. M6ria Tomovidov6
poslanci obecn6ho zastupitel'stva ( vid'. prezendn6 listina - priloha)

Pl6novan6 verejn6 zasadnutie OZ bolo zvoland pozv6nkou starostky obce zo dia
21.09.2021a konalo sa na Obecnom frade v Matri5kove. Prflohu tejto zdpisnice tvoria vsetky
materi6ly predkladan6 na tomto zasadnuti.

K bodu i. I - Otvorenie

Rokovanie Obecndho zastupitel'stva v MatirSkove zahi$ila p.starostka. Privitala
pritomnfch poslancov a konStatovala, Ze obecne zastupitel'stvo na svojom 13. pl6novanom
zasadnuti je uzn65aniaschopn6. Zasadnutia sa zridastnilo 7 poslancov,2 sa ospravedlnili.

K bodu 8.2 - Urienie zapisovatel'a a overovatel'ov zdpisnice

Za zapisovatel'ku p. starostka urdila Evu Szab6 a za oyerovatel'ov z6pisnice p. starostka
navrhla p. Ing. Ivana Moln6ra a Mgr. Elenu S6ndor. Zauvedeny n6vrh bolo sedem poslancov
( Mgr..A. Himp6n Rom6n, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.M6sz6ros, Ing. I.Molnar, Mgr.
E.S6ndor, Ing. P.Pulen, Ing.arch.I.Sz6csov6,), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLalhlasovania.
Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili.

K bodu i. 3 - Schv6lenie prograrnu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva iy ..

P.starostka obozn6mila pritomnych s programom zasadnutia a navrhla, aby po schv6leni
programu zasadnutia a po kontrole plnenia uzneseni dostala slovo Ing. M6ria Morvayov6,
pracovnidka stavebn6ho fradu, ktor6 chce informovat' poslancov o n6vrhu Ivana Zelentka.
P. starostka dala hlasovat' za ni.vrh programu zasadnutia s touto zmenou. Za bolo sedem
poslancov( Mgr..A. Himpdn Rom6n, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.M6sz6ros, Ing. I.Moln6r,
Mgr. E.S6ndor, Ing. P.Pulen, Ing.arch.LSzScsov6,), nikto nebol proti a nikto sa nezdrlal
hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili.

K bodu i.4 - Vol'ba nrivrhovei komisie

P.starostka navrhla, aby n6vrhov6 komisia pracovala v tomto zloZeni:
Ing.arch. Ildik6 Szocsov6 - predseda
Mgr. Anita Himpan Rom6n
PhDr. Ldszl6 Bukovszky

Za uvedeny n6vrh bolo sedem poslancov ( Mgr..A. Himpan Rom6n, PhDr. L.
Bukovszky, Mgr. T.M6sz6ros, Ing. LMoln6r, Mgr. E.S6ndor, Ing. P.Pulen,
Ing.arch.l.Szocsov6,), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci tento n6vrh
j,ednohlasne schv6lili.
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K bodu i. 5 - Kontrola plnenia uzneseni z predchridzairiceho zasadnutia OZ

P. starostka vyzvalap. Ing. I. Moln6ra, aby predniesol spr6vu o kontrole plnenia uzneseni
z predch6dzajriceho zasadnutia OZ. Po spr6ve p. starostka vyzvalaposlancov aby sa vyjadrili.
Nikto sa nehl6sil, poslanci spr6vu o kontrole plnenia uzneseni z predch6dzajiceho zasadnutia
OZ vzali na vedomie.

- Nivrh Ivana Zelenilka

P. starostka vyzvala Ing. Mrlriu Morvayovri aby sa ujala slova.
Ing. M6ria Morvayov6 informovala poslancov , Ze p.Zelenirkdorudil na obecny rirad n6vrh

rieSenia zitberu obecn6ho pozemku a fpravy terasy a vstupu do budovy Tenis clubu ako to
vyplyvalo zpoLiadavky komisie vystavby, rozvoja, fizemndho pl6novania a
pofnohospod6rstva.

N6vrh obsahuje zitber parcely pod existujfcou terasou na parc.d.2736117 vo qimere 4l m2
a tpravu existujriceho schodiska s dobudovanim oplotenia zitberom pozemku parc.d. 2736116
vo vymere 65 m2. Sridast'ou predloZen6ho projektu je aj rie5enie spevnenej plochy pred
budovou Tenis clubu povrchovou fpravou asfaltu s vytvorenim 7 parkovacich miest vr6tane
upravy existujriceho chodnika celkov6 plocha Sirka 3,5m a dlika 39m. Odvodnenie tejto plochy
ako aj strechy budovy je uvaZovan6 do novdho vsakovacieho zariadenia umiestnen6ho na
pozemku obce. Zadnd schody na terasu budovy budri odstriinen6 a je navrhnut6 novd ocel'ov6
posuvnd schodisko v zmysle poZiadaviek obce.

Po inform6cidch obecnd zastupitel'stvo prerokovalo tuto ziieLitost'a dohodli sa aby p. Ivan
Zelenitk zahajil staven6 konanie pristavby a ohl6senie drobnej stavby.

P. starostka dala hlasovaf zarealiz6ciu spominanych stavebnych riprav v aredliTenis clubu
na zitklade vykresu l-8. Poslanci hlasovali nasledovne. 6 poslancoy za ( Mgr..A. Himp6n
Rom6n, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Moln6r, Mgr. E.Siindor, Ing. P.Pulen,
Ing.arch.l.S zocsov6,), nikto nebol proti a jeden poslanec sa zdrLal hlasovania
(Mgr.T.M6sz6ros).

K bodu i. 6 - Interpelfcia poslancov

O slovo sa hl6sil p. PhDr. Liszl6 Bukovszky, ktorlf sa opytal, ako bude obec rieSit'odtok
daZd'ovej vody. KaLdy vie, Le po prudklfch daZd'och voda zMlildeZnickej ulice stek6 do
trojuholniku na Sportovej ulici. Tento istlf probldm je aj pri kostole a na Sardskej ulici a pri
Centre vol'n6ho dasu. Nahromaden6 voda nidi zdklady rodinnych domov ktord sri niZ5ie ako
irrovei cesty. ZMladeLnfckej ulici voda stedie pod rodinnlf dom pani Bukovszkej na srip.dislo
500 a tym postupne sa nart5a statika domu.

K bodu 8.7 - Plnenie rozpoitu obce k 30.06.2021

P. starostka kon5tatovala, Le poslanci obecndho zastupitefstva spolu s pozv6nkou
obdrZali pisomne vypracovanri spr6vu o plnenie rozpodtu obce za I. polrok 2021, Prijmov6 dast'
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obce je splnen6 na67,37 o/oavydavkovddast'na38,47Yo. Pisomndspr6vaje sridast'ouz6pisnice.
Poslanci obecn6ho zastupitel'stva kon5tatovali, Ze spr6va je qfstiZn6, podrobn6,nemajri Liadne
pripomienky a jednohlasne schv6lili plnenie rozpodtu. ( Mgr..A. Himp6n Rom6n, PhDr. L.
Bukovszky, Mgr. T.Mesz6ros, Ing. I.Moln6r, Mgr. E.S6ndor, Ing. P.Pulen,

Ing.arch.l.Szocsov6,), nikto nebol proti a nikto sanezdrZal hlasovania.

K bodu i. 8 - Spriva nezrivisl6ho auditora k riitovnei zdvierke r.2020

P. starostka informovala poslancov o spr6ve nez6visl6ho auditora k ridtovnej zdvierke r.
2020. K uvedenej sprdve nemal nikto pripomienku. Poslanci spr6vu nez6visl6ho auditora
kridtovnej z|vierke r.2010 vzali navedomie.

K bodu i. 9 - R6zne

- Vybudovanie veternich turbin v Matri5kove

P. starostka informovalaOZ, Ze na obecnom frade ju vyhfadali zdstupcovia

medzin6rodnej spolodnosti, ktor6 je vyrobcom elektriny z obnovitel'nych zdrojov energie,

predovSetkym z veternych elektr6rni, fudovo povedan6 z vetemych turbin. Pracovnici

spolodnosti sa vyjadrili, Le podla prieskumov Obec Matri5kovo m6 kapacitu na vybudovanie

tychto elektrdrni. P. starostka navrhla stretnutie OZ so z6stupcami spolodnosti aby boli v5etci

odborne informovani do by to bolo za investiciu, do by priniesla obci atd'...

Poslanci nemali n6mietky, a dohodli sa na stretnutie na jar 2022. Poslanci hlasovali

nasledovne.6 poslancov za ( Mgr..A. Himp6n Rom6n, PhDr. Mgr. Tibor M6sz6ros, Ing.

I.Moln6r, Mgr. E.S6ndor, Ing. P.Pulen, Ing.arch.I.Szocsov6,), nikto nebol proti a jedenposlanec

sazdrLal hlasovania (PhDr. L. Bukovszky).

- Ziadost' Ing. P. Kovfcsa a manZe txy Zuzany Kovdcsovej, Matu5kovo' f. gff
o prenijom zihrady vo vlastnictve obce

Ziadateliamajtzinjemo zaloLenie rodinn6ho ovocneho sadu na parc.(,.252911vo r".imere 1533

m2 naobdobie 10-15 rokov. lde o zithradu vo vlastnictve obce, za budovou blfval6ho MNV.

P. starostka P. starostka pripomenula Ze predmetnir nehnutel'nost' ani po viacn6sobnych

ponriknuti na predaj sa nepodarilo obci predat'. Predch6dzajrici n6jomca zdhrady 2 -3 roky ju

neuZiva, n6jomni izt'ah s nim je ukondeny. P. starostka vyzvala poslancov aby sa lyjadrili
k Ziadosti.

- P. lng.arch. sa opytala, do sa stane ked' sa prihl6si zituiemca o budovu?

- P. PhDr. L. Bukovszky sa informoval v akom stave je spominan6 zithrada.

- P.lng.LMoln6r sa vy'jadril, Ze pre obec bude prinosom ked' sa zdhrada vydisti a bude

vdrLiavanit Je m6lo pravdepodobnl, Le zadni dast' nehnutel'nosti s vecn;fm bremeno si

niekto kripi. P. Kov6cs kzirhrade sa dostane sa dostane od susednej parcely ktoru m6 tiez

v dlhodobom prendjme. V pripade predaja budovy, zirhrada zostane vo vlastnictve obce.

p. starostka navrhla aby zdmei na pren6jom zithrady s d6vodmi hodn;fmi osobitn6ho zretela

bol zverejn eny. Zdrovei obozn6mila pritomnych so znenim ,,Zhmetu* a nakol'ko zo strany

poslancov neodznela pripomienka k tomuto n6vrhu dala hlasovat'. Poslanci jednohlasne

ichv6lili zdmer ( Mgr..A. Himp6n Rom6n, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.M6sz6ros, Ing.

LMoln6r, Mgr. E.S6ndor, Ing. P.Pulen, Ing.arch.l.Szocsov6,), nikto nebol proti a nikto sa

nezdrLal hlasovania.
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- Urnovf h6i

P. starostka informovala poslancov,Le je na dase vybudovat' v cintorinoch miesto pre urny.
M6me uZ urdit6 predstavy, ale nakol'ko ide o dielo urden6 na vel'a rokov do budricnosii,
s prihliadnutim na estetiku, Zivotnost' a ridrZbu, je vhodn6 vediet' a vidiet' ako bude vyzerut
dielo' Spolodnost' AMV Slovakia oslovila Obec Matri5kovo s ponukou na rybudovanie
urnovej steny, alebo kolumb6ria. Spolodnost'vytvori aj grafickj n6vrh podl'a na5ich predst6v
avloLi do prostredia cintorinov. Navrhuje rokovat'so spolodnost'ou aby poslali cenouri ponuku
a n6vrh na vybudovanie urnovych stien.

Poslanci nemali n6mietky a n6vrh p. starostky jednohlasne schv6lili, ( Mgr..A. Himp6n
Rom6n, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.M6sz6ros, Ing. LMoln6r, Mgr. E.S6ndor, Ing. p.pulen,
Ing.arch.l.Szocsov6,), nikto nebol proti a nikto sanezdrLal hlasovania.

- Jubilanti

P. starostka informovala poslancov, Ze tento rok sa stretnutie s jubilantmi neuskutodni z
dOvodu COVID-I9. Tak ako minuly rok sa im dorudi pamiitny list avcene vedere adardeka
im budf dorudend poukdZky v hodnote 15,-€ z rozpodtu obce, zo schv6lenych prostriedkov na
tento fdel na rok 2021.

Poslanci nemali nrimietky a ndvrh p. starostky jednohlasne schv6lili, ( Mgr..A. Himp6n Rom6n,
PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.Mdsz6ros, Ing. I.Moln6r, Mgr. E.S6ndor, Ing. P.Pulen,
Ing.arch.l.Szocsov6,), nikto nebol proti a nikto sanezdrZal hlasovania.

- Hodnotiaca komisia - Obchodni verein6 sft'aZ

P. starostka pripomenula, Le na predoSlom zasadnuti obecndho zastupitefstva sa dohodli, Ze

na tomto zasadnuti poslanci zvolia dlenov hodnotiacej komisie na vyhodnotenie srif'aZnych
n6vrhov. Ide o verejnu sft'aZ na pren6jom pofnohospod6rskych pozemkov - ornej p6dy na

pofnohospod5rske ridely v srilade zo zdkonom. P. starostka navrhla aby hodnotiacu komisiu
tvorili poslanci obecn6ho zastupitefstva.

Poslanci srihlasili a jednohlasne schvdlili n6vrh p. starostky, ( Mgr..A. Himp6n Rom6n,
PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.M6szaros, Ing. LMolnar, Mgr. E.S6ndor, Ing. P.Pulen,
Ing.arch.l.Szocsov6,), nikto nebol proti a nikto sanezdrLal hlasovania.

Umiestnenie Z-BOXU na fzemi obce

P. starostka informovala poslancov o moZnosti umiestnenia samoobsluZndho automatu
slirZiaceho k ryd6vaniu z6sielok. Obec m6 poskytnrit'plochu vo vymere 0,68 m2. Doporuduje
tento automat, vieme, Ze kv6li pand6mie bude maxim6lne vyuLivand zo strany obdanov.

Poslanci nemali n6mietky a srihlasili aby Obec Matri5kovo zahajilo rokovanie s dod6vatefom

Packeta Slovakia s.r.o. P. starostka dala hlasovat'.2,a bolo sedem poslancov ( Mgr..A. Himp6n
Rom6n, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.M6sz6ros, Ing. I.Moln6r, Mgr. E.S6ndor, Ing. P.Pulen,

lng.arch.l.Szocsov6,), nikto nebol proti a nikto sanezdrlal hlasovania.
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- Poskytnutie bezriroinej p6Ziiky pre MAS Dudvdh

P. starostka informovala zastupitefstvo, Ze 21.9.2021 na stretnuti MAS Dudv6h sa

dohodli na forme bezrirodnej p6Zidky od dlenskych obci MAS Dudv6h. Udelom p6Zidky je
poskytnutie finandnych prostriedkov na splnenie vSeobecne prospeSnych aktivit realizovanfch
pomocou projektov s n6zvom ,,Spolodne za regrorf' a ,,Podpora na oZivenie Strat6gie CLLD
MAS Dudv6h". Ide o diastku 4400,- €. Finandn6 prostriedky budri vr6ten6 najnesk6r do 31. 10.

2022 Navrhuj e zastupitef stvo p6Zidku poskytnirt'.
Poslanci nemali n6mietku p. starostka dala hlasovaf . Za bolo sedem poslancov ( Mgr..A.

Himp6n Rom6n, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.Mdsz6ros, Ing. I.Moln6r, Mgr. E.Siindor, Ing.
P.Pulen, Ing.arch.l.Szocsov6,), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania.

K bodu i. l0 - Nrivrh na uznesenie

Ing. arch. Ildik6 Szocsov6, predsednidka n6vrhovej komisie predniesla uznesenia prijat6 na

I 3. pldnovanom verejnom zasadnuti obecneho zastupitefstva.
p. starostka dala hlasovat' za cele znenie prijaqfch uzneseni. Zabolo 7 poslancov ( Mgr..A.
Himp6n Rom6n, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.Mdsz6ros, Ing. LMoln6r, Mgr. E.S6ndor, Ing.

P.Pulen. Ing.arch.l.Szocsov6,), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania.

K bodu i. 11 - Ziver

Po prijati uzneseni p. starostka pod'akovala pritomnlfm poslanco m zaich ridast' a tymto bolo

13. planovan6 verejn6 zasadnutie obecndho zastupitefstva ukondend.

Overovatelia z6pisnice:

Ing.lvan Moln6r

Mgr, Elena S6ndor .........

Z6pisnicu zapisala: Eva Szab6

V Matir5kove, 30. septembra202l

___

-


